
 

 

 Rapport från kommunfullmäktige den 21 juni 2023 

Skolnedskärningar 

Nina Jakku (V) frågade skolkommunalrådet Sara Wetterberg (L) om hur modersmålet 

säkerställs för alla som har rätt till det. Kommunalrådet medgav att det inte fungerade helt 

optimalt utan att de ska titta på hur det säkerställs att alla barn kan ta sig till den skola där 

modersmålsundervisningen genomförs. 

Ekonomisk rapport 

Emma-Lina Johansson(V) redovisade hur vi ska kunna göra Malmö mer rättvist genom att vi 

behöver en ny skattepolitik, främst nationellt men även att vi inte kan skära ner i kommunen 

trots dålig statlig politik. 

Miljöredovisning 

Gunilla Ryd (V) argumenterade för att vi måste agera nu, inte imorgon när det gäller klimat 

och miljö. Hon ville att alla nämnder och kommunala bolag ska ta fram konkreta åtgärder för 

att uppnå våra miljömål. 

Skolnedskärningar 

Nina Jakku (V) ställde en interpellation, fråga, till skolkommunalrådet Sara Wetterberg (L) 

effekterna av nedskärningarna i skolan när det gäller att ge alla elever det stöd som behövs. 

Rektorer har redogjort för konsekvenserna av att minska personalen. Konsekvenser består 

av att förberedelseklasser tas bort, små särskilda undervisningsgrupper slås ihop, extern 

läxhjälp avvecklas, fler elever i klasserna, stopp för inköp av läroböcker, vikarierna försvinner 

och personalen får vikariera för varandra. Rektorer är oroliga för att nedskärningarna ska 

leda till att de inte kommer att kunna uppfylla skollagen enligt vilken elevernas rätt till stöd 

och hjälp alltid ska gå före eventuella budgethänsyn. Kommunalrådet påstod att det inte 

görs nedskärningar, trots att berörda fackförbund slagit larm om att det händer. Lisa Stolpe 

(V) sa att det blir färre vuxna i skolan eftersom de som slutar inte ersätts. 


